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Dagsorden 

HUNDIGE BOLDKLUB 
 

Mødeleder: Jan 

Referent:  Henrik 

Dato: Tirsdag D. 8 Juni kl. 18.30  

Tilstedeværende: Jesper, Stig, Peskho, 

Jan, Kaj og Camilla. 

 

Fraværende: Pelle 

 

Dagsordenpunkter Konklusion Ansvarlig Deadl

ine 

1. Godkendelse af referat 

 

Godkendt uden 

bemærkninger 

Alle  

2. Corona situationen 

 

Klubben er kommet godt i 

gang med træningen, efter 

corona perioden. 

 

Der er indkøbt spande, papir 

og håndsprit, så alle har 

mulighed for at overholde 

gældende retningslinjer. 

 

Klubben har løbende holdt 

medlemmerne opdateret på 

Facebook og hjemmesiden. 

Jan   

3. Fodboldskolen 2020 

  

Der er pt. 55 børn tilmeldt 

årets fodboldskole af i alt 65 

pladser. 

 

18 Piger 37 drenge. 

 

Klubben mangler stadig en 

kvindelig hovedtræner, som 

fortsat søges med. (efter 

mødet er den nu på plads) 

 

Et antal deltagere er 

sponseret af foreningen 

Broen.dk  

Alle  

4. Seneste nyt Klubben har modtaget 

medlemsstøtten fra 

kommunen 

 

Klubben har fået nyt større 

flag, dørmåtter, med logo, 

samt 5 meter banner til 

hegnet, der byder alle 

velkomne til Hundige 

Boldklub.  

 

Jan  
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Artiklen på vores 

hjemmesiden, ang. private 

sponsor til kontingentbetaling, 

har adstedkommet kommet 

flere positive henvendelser. 

 

Kaj nævnte, at vi skal sprede 

Budskabet om Broen 

yderligere. Kaj laver oplæg. 

 

Vintertider 20/21: Vi havde 

ønsket mandage og onsdage 

fuldt ud i sæsonen 20/21 for 

at holde sammen på børne- 

og ungdomsafdelingen, men 

Greve Fodbold ønskede ikke, 

at fraskrive sig tider og 

baneudvalget afviste klubbens 

ansøgning. Igangværende 

periode er 2 årig.  Vi ansøger 

igen i 21/22 når nuværende 

periode udløber og håber så 

på mere velvillighed.  

5. Årshjulet 

 

- Broen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Pigeraketten 

 

 

Har første Generalforsamling i 

morgen, og er velkørende 

efter opstarten i september 

2019. 

 

 Der er en del lokale 

erhvervsdrivende, som har 

betalt støtte til foreningen. 

 

 

Er udsat til 11 august, lige 

efter fodboldskolen. 

Jan  

 

 

 

 

 

 

6. Nyt fra 

ungdomsafdelingen 

Der er heldigvis kommet gang 

i indmeldelserne efter corona 

perioden. 

 

Alija er i gang med at starte 

et pige- og drengehold op i 

årgang 2015 og 2016, og 

ligger et godt stykke arbejde i 

at få det til at lykkedes. 

Opslag har været på 

hjemmesiden med mange 

læsere til følge. 

 

Klubben mangler en erfaren 

træner der kan gå ind og 

støtte pigetrænerne i årgang 

2008, med forskellige 

inspirerende øvelser, der kan 

flytte pigerne på årgangen 

niveau mæssigt. 

 

U12 drengeholdene går godt. 

Peskho  
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Klubben har ca. 16 piger i 

alderen fra 13 - 17 år, som er 

blevet til et såkaldt 

fusionshold. De tilmeldes til 

U16 8 mands rk, og skal spille 

såvel sommerkampe som 

tilmeldes efterårets DBU 

turnering. 

 

Uge 25-26-27 har DBU lavet 

en sommer turneringen som, 

opvarmning til efteråret. 9 

hold fra klubben er tilmeldt. 

 

Adnan er en god støtte for 

klubben, og vil gerne hjælpe 

til, hvis der er brug for det, på 

diverse hold. 

 

Klubben ligger ansøgning ind 

på afholdelse af børnestævne 

28. og 29.  august hos DBU. 

7. Status for Senior Vi har haft en del frafald da 

Coronakrisen startede, men 

en del af dem er returneret. 

 

August betaling af kontingent 

er blevet suspenderet, da det 

vurderes klubben har ”råd” til 

det og det vil have en positiv 

effekt. 

 

Nogle af de ”gamle” årgang 

2002 har spurgt om 

muligheden for at tilmelde 

hold i senior. Klubben 

afventer fortsat deres 

beslutning. 

 

Klubben afventer ligeledes 

stadig, at tingene falder på 

plads, så der kan arrangeres 

formiddagstræninger for 

pensionister med DBU og 

Hjerteforeningens involvering. 

Det bliver dog først efter 

ferien. 

Jan  

8. Økonomi Klubben har p.t. en sund 

økonomi. 

 

Kontingent restance  

ca. kr. 9000. 

 

Der er ca, 340 medlemmer  

p.t. Vi håber flere vil indmelde 

sig nu når restriktionerne med 

Corona er lettet. 

Jan  
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9. Caféen 

 

Willy er den faste 

tilbagevendende for pasning 

af Cafe udendøre og hjælpes 

efter behov  af Peskho og Jan. 

I længden kræves der dog 

flere hjælpere for at holde 

cafe i gang. 

 

Vi afventer at Pelle returnerer 

til klubben og lægger plan 

med vagter i cafeen. 

 

Klubben mangler en 

koordinator, som kan sørge 

for at der bestilles varer 

hjem. Kaj vil gerne påtage sig 

opgaven. 

 

Der bliver oprettet en menu 

oversigt for caféen på 

hjemmesiden. Henrik opretter 

den. 

Kaj sørger for at der laves en 

komplet vareliste med priser, 

så det kan komme på siden. 

Peskho/Pelle  

10.  Fond søgning 

 

Efter indsendte ansøgninger 

har: 

 

Klubben har fået midler fra 

Paragraf 18. 

 

Klubben har fået midler til 

pigeaktiviteter. 

 

Klubben har indgået ny 

partnerskabsaftale med 

kommunen. 

Jan  

11.  Agurkekongen   

(Hedegården) 

Lars (Agurkekongen) har 

forespurgt på muligheden for 

et sponsorat i klubben. Der 

arbejdes p.t på sagen i et 

samarbejde mellem klubben 

og Lars. 

 

Han støtter også 

fodboldskolen med 

grøntsager. 

Jan  

12. Eventuelt Masterclass i Brøndby er ved 

at starte op igen. 

 

Kommunen har betalt for at 

rydde de stubbe rester, som 

var nede bagved på banerne. 

Alle  

13.  Nyt møde  Fastsat til onsdag den 9. 

september 2020 kl. 18:30 

Alle   

 


